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Ze gaan ons aan het hart, de 
bomen in het park – zeker de 
monumentale bomen.

Het park gaat veranderen. Het 
park wordt gerenoveerd. Met 
respect voor het originele ont-
werp, de bestaande situatie en 
met de blik naar te toekomst 
gericht is er een plan voor het 
Van Bergen IJzendoornpark. Er 
wordt zo hoog waar mogelijk 
opgehoogd. Het park zal daar 
door glooiender worden. Met de 
plannen voor de ophoging is ge-
keken naar waar opgehoogd kan 
worden zonder dat het een risico 
is voor bestaande bomen. Er 
kan niet aan worden ontkomen 
om het pad op te hogen, wat 
betekent dat bestaande bomen 
moeten worden verwijderd. En 
er zijn bomen die het misschien 
nog drie tot vijf jaar volhouden 
en dan alsnog verwijderd moe-
ten worden. Er is voor gekozen 
deze met de renovatie al te 
verwijderen. Op beide bewo-
nersavonden kwamen de bomen 
meerdere malen ter sprake. Het 
was mede daarom dat er een 
wandeling door het park is geor-
ganiseerd.

Donderdagavond 29 augustus jl. 
werden de wijkbewoners ge-
informeerd over welke bomen 
verwijderd worden (en waarom).

Zonder volledig te zijn wordt 
hier een aantal bomen be-
noemd. Het kaartje geeft aan-
vullende informatie. 

Voor de prachtige plataan bij de 
bredere brug is een speciaal plan 
en speciale aandacht om alles op 
alles te zetten dat deze monu-
mentale boom de ophoging zal 
overleven.

De wilg na de brede brug rechts 
in het water wordt verwijderd 
– dit zou ook gebeurd zonder 

renovatieplannen van het park. 
De plataan een klein stukje 
verderop (die wat scheef over 
het pad neigt) wordt verwijderd.

Dan het pad verder volgend kij-
kend naar links staat een boom 
aan de Van Beverninghlaan met 
een basketbalbord er aan. Deze 
wordt verwijderd, vanwege de 

Wandeling langs de bomen
Bastiana Withoos-de Raat

Bomen
Al zijn ze niet het woud waaronder mijn gedachten
Een boomroerloze nacht der nacht volbrachten,
Al staan ze hier alleen in stedelijk plantsoen,
En niet in die verlaten eenzaamheid,
Die het hart zoekt met zijne smarten,
Al zijn ze niet het woud,
Toch dragen ze met zich een wereld,
In hun zijgrootte en hun vreugdeloosheid.
Wie kan onder deze bomen gaan
En niet aan het leven verzadigd zijn?
J.C. Bloem Foto Astrid den Haan



slechtere staat en vanwege het 
nieuwe pad dat is gepland van 
en naar De Blaauwe Haan.

Met de wandeling kwamen we 
steeds dichter bij de vleugel-
nootbomen. De majestueuze 
bomen blijven. De ene helemaal 
de ander, die deels in het water 
ligt, deels. Er wordt een plan 
gemaakt om de zijtakken die in 
het water liggen te verwijderen 
(zodat er gebaggerd kan wor-
den), maar niet zonder het an-
dere (scheef staande) deel van 
deze boom te stutten. Er werd 
benadrukt dat om het deel van 
de boom te mogen verwijderen 
een kapvergunning nodig is en 
zal worden aangevraagd. Bij die 
kapvergunning gaat het dus om 
het deel dat in het water ligt en 
niet de hele vleugelnootboom.

En dan is er nog de trompet-
boom met de lage takken over 
het pad. Hij zal gemist worden, 
maar moet vanwege de opho-
ging van het pad worden verwij-
derd. 

De bomen op de eilanden, en de 
andere beplanting, zullen wor-
den uitgedund zodat er meer 
ruimte, lucht en zicht komt. 
De eilanden worden niet opge-
hoogd. Het is wel nodig dat er 
een nieuwe beschoeiing komt. 
Om dit te kunnen realiseren 
zullen overhangende bomen of 
planten worden weggehaald.

Hoewel de avond was ingericht 
om te informeren over de bo-
men ontkwamen de vertegen-
woordigers van de gemeente 
en de architect er niet aan om 
nogmaals te praten over het 
ontwerp van het park. Er was 
met name nog discussie over de 
inrichting van het park aan de 
kant van de Van Beverninghlaan 
en de beoogde herinrichting wat 
betreft de toegangspaden en de 
verplaatsing van de speeltuin. Er 
werd ook nog gevraagd naar de 
beoogde beplanting in de vorm 
van heesters en nieuw te plaat-
sen bomen. Daar kon nog geen 
uitsluitsel over worden gegeven. 
Wel was er een Bomenboekje 
ter inzage beschikbaar waarin 
bomen genoemd staan waaruit 

een keuze gemaakt zal wor-
den. Dit is samengesteld naar 
aanleiding van het bezoek aan 
de boomkwekerij waar u ook in 
deze wijkkrant over kunt lezen. 
Er worden dus ook weer nieuwe 
bomen geplant. 

De avond begon aangenaam en 
zonnig, maar tegen negenen 
werd het rap frisser. De koffie 
was op, de discussies gevoerd 
en dus tijd om het park weer te 
laten aan de avond en de nacht.


